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Contract No. HY/2014/07 
Central Kowloon Route – Kai Tak West 
 
23 September 2019  

 
KTW – Beautify surrounding environment 

 
With the aim of raising the awareness of nearby stakeholders on Central Kowloon Route – Kai Tak West 
Project, the project team organized “Beautifying our community in Kowloon City” Hoarding Drawing 
Competition in between March and May 2019. Further to the award presentation ceremony held in July 
2019, the winning submissions are displayed on the site hoarding at Ma Tau Kok to beautify the 
surrounding environment.  
 
 

啟德西–美化周邊環境 
 
為了讓毗鄰社區持份者進一步認識「中九龍幹線—啟德西工程」，工程團隊於 2019 年 3 月至 5 月

舉辦「繪我社區 畫我龍城」圍板繪畫比賽。繼 2019 年 7 月進行的評審活動及頒獎典禮後，工程

團隊陸續將得奬作品展示在馬頭角工地圍板上，用作美化周邊環境。 
 

 
Winning entries have been displayed along Ma Tau Kok construction site for beautifying the surrounding 

environment 
馬頭圍工地展出得奬作品，用以美化周邊環境 
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The project team continuously displayed the winning submissions onto the panels 

工程人員陸續將得奬作品懸掛在工地圍板上 

 

 
For safety reason, the project team appealed to the members of public not to run on to the road to 

appreciate the artworks 
工程團隊呼籲市民，為安全起見，切勿走出馬路欣賞作品 


